
 

 

 

PORADA VEDOUCÍCH SO FAKULT 3. 5. 2017 

Zúčastnili se:  

Jaroslav Pavliňák, Ivana Pánková, Jana Pazourková, Marcela Korčeková, Helena Kozlová, Vlasta 

Dvořáčková, Petr Šimík, Zuzana Mikulášová, Simona Davidová, Jitka Štěpánková, Jan Písařík, Andrea 

Málková, Martina Vlková, Jiří Pecl, Lenka Křičková, Lucie Baldíková 

Program:  

 Studijní a zkušební řád 

 TSP 2017 

 Dílčí závěry z kontroly na stipendia 

 Různé 
 

MV informovala o stavu SZŘ, procházela články SZŘ a upozorňovala na výraznější změny od minulé 

porady. Viz přiložená prezentace a dokument  - režim změn stávájící SZŘ  x novela SZŘ. 

MV prezentovala průběh TSP 2017 a informovala o možných změnách pro příští přijímací řízení 

v roce 2018. Viz přiložená prezentace. 

MV prošla dílčí závěry z kontroly na stipendia, u každé fakulty krátce probrala předmětná zjištění. 

Dotazy/úkoly 

1. Jak často odesílá RMU data o změnách ve studiu cizinců na cizineckou policii?  

= Jedenkrát měsíčně. 

2. Změny v osobních údajích, uchazeč x student, bez zásahu SO (viz prezentace), řešili jsme jak 

s tituly a jejich kontrolou. 

IS by mohl vést "dvě vrstvy" jména s tituly: 

1) jméno s ověřenými tituly, tj. s tituly získanými na MU a dohledatelnými v evidenci studia, 
2) jméno s neověřenými tituly, tj. s tituly, které si student obvykle sám zadává už coby uchazeč, 
nebo později v průběhu studia po získání titulu studiem mimo MU. 
P.S. říct IS, že nemají mít možnost sami měnit údaj pohlaví. 
 
MV dořeší s ISem: lze natáhnout a pravidelně aktualizovat údaje o jménech studentů s tituly z 
matriky? IS toto prověří. Jinak: Nová politika ohledně změn v osobních údajích se týká výhradně 
změn iniciovaných studentem (uchazečem, absolventem), tj. netýká se typicky titulů získaných na 
MU, protože ty do systému vkládá SO. Naši absolventi by tedy neměli žádat o zavedení titulu 
uděleného na MU. 
 
3. Rozhodnutí o uznávání předmětů – tiskne se vždy otisk razítka a text: podepsal elektronicky, 
nerozlišuje. 
 



MV zkusí dořešit s Mgr. Pichlem. Momentálně není změna možná, výhledově snad ano. Stipendijní 
aplikace by se musela zásadně přeprogramovat a na to není nyní čas. Mgr. Pichl může na požádání 
na dané fakultě některé fce částečně přenastavit, v případě potřeby jej, prosím, kontaktujte. 
 
4. Aplikace v IS pro výjezdy, fakulty potřebují doplnit možnost nahrát další dokument, např. 
s názvem Sylaby ze zahraniční, resp. jiný dokument, ze kterého by bylo vidět, že student např. 
prodlužuje pobyt v zahraničí, legálně a SO jej nemá ukončit (dozvídá se pozdě nebo vůbec). 
 
MV vyřeší s IS a CZS. 
Výsledek: Mgr. Vašek z CZS tuto věc již řeší s IS. 
 
5. Je možné sepsat nějaký seznam dokumentů, dokladů, které student může dokladát k prokázání 
sociální situace? Poplatky, a jiné případy. 
 
MV zkusíme sepsat na SO RMU. 
Výsledek: sepsáno, zasláno na SO fakult jako interní metodický list. 
 
Úkol pro vedoucí SO: pokud fakulta požaduje nějaké změny pro přijímací řízení 2018, které se 
dotkne rubrik v epřihlášce, oznámit neprodleně Dr. Misakové a na iscor@fi.muni.cz 
 

Zapsala: Martina Vlková a PŠ 

Zrevidovala si: Martina Vlková 

Datum: 6. 6. 2017 

 


